

TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to section 11 of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. No part of Lot 1170, Quad 105 D/2, Plan 93649 CLSR, 2008-0099 LTO is deemed under section 11 of the *Territorial Lands (Yukon) Act* to be reserved to the Crown.

2. No part of Lot 1147, Quad 105 D/8, Plan 94694 CLSR, 2008-0101 LTO is deemed under section 11 of the *Territorial Lands (Yukon) Act* to be reserved to the Crown.

3. Each of sections 1 and 2 applies only while the lot described in that section is held by the Commissioner and the Carcross/Tagish First Nation as tenants in common.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 30 March 2011.

Commissioner of Yukon

LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 11 de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

1. Aucune partie du lot 1170, quadrilatère 105 D/2, plan 93649 AATC, 2008-0099 BTBF n'est réputée réservée à la Couronne en application de l'article 11 de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*.

2. Aucune partie du lot 1147, quadrilatère 105 D/8, plan 94694 AATC, 2008-0101 BTBF n'est réputée réservée à la Couronne en application de l'article 11 de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*.

3. L'article 1 et l'article 2 ne s'appliquent que pendant que le lot qui y est décrit est détenu par le commissaire et la première nation de Carcross/Tagish, à titre de tenants communs.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 30 mars 2011.

Commissaire du Yukon